
Trzydziesta czwarta sesja Rady Miejskiej 
28 sierpnia 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXIV/ 2009 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
28 sierpnia 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala konferencyjna w Hali widowiskowo-sportowej 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1305 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1602

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Wiesława Pieróg 
2. Marcina Czesyka 

         
 
Co stanowi – 86,66% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXXIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad?  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zgłosił wnioski o zmianę treści uchwały 359 bo została ona 
wycofana podczas prac komisji i proponujemy nowy projekt uchwały i proponujemy poszerzenie 
obrad o uchwałę w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. ( druk nr XXXIV/364/09), 



w sprawie zbycia nieruchomości ( druk nr XXXIV/365/09) uchwały te były analizowane na komisjach 
i Burmistrz również wnosi poprawki do uchwały dotyczącej przedszkola z poprawkami jakie zostały 
przegłosowane na komisjach. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały która mówi o zbyciu 
nieruchomości na ul Chojnickiej.  
 
za- 13- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że radni jednogłośnie zdjęli tą uchwałę z porządku obrad i teraz 
kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie zbycia nieruchomości na ul. 
Sienkiewicza. 
 
- za- 13- głosów. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 
jednogłośnie, kto z radnych jest za wprowadzaniem do porządku obrad uchwały w sprawie 
upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji 
zadania. ( druk nr XXXIV/364/09), 
 
-za- 13- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 
jednogłośnie, kto z radnych jest za wprowadzaniem do porządku obrad uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości ( druk nr XXXIV/365/09) 
 
- za- 13 głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 
jednogłośnie, 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach? 
 
- za- 13- osób 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za I półrocze 2009r. 
VI. Informacja Przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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1. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na działalność Ośrodka Pomocy 
Społecznej ( druk nr XXXIV/358/09) 
2. w sprawie zbycia nieruchomości ( druk nr XXXIV/359/09) 
3. w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-
Zdrój nieruchomości (druk nr XXXIV/360/09) 
4. w sprawie ustalenia opłat za świadczenie usług Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju (druk 
nr XXXIV/361/09) 
5. w sprawie zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2009 i 
kolejnych. ( druk nr XXXIV/362/09) 
6. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 (druk nr XXXIV/363/09) 
7. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz 
zobowiązania do realizacji zadania. ( druk nr XXXIV/364/09), 
8. w sprawie zbycia nieruchomości ( druk nr XXXIV/365/09). 
 
VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 
zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 11- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Zastępca Burmistrz pan Józef Szott- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- co miała na celu komisja w sprawie kontroli punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych. 
 
Zastępca Burmistrz pan Józef Szott- jest to komisja powołana do sprawdzenia  punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  dlaczego nie ma Burmistrza na sesji? 
 
Zastępca Burmistrz pan Józef Szott- bo jest w delegacji, a sprawozdanie jest późno z przyczyn 
technicznych. Była taka praktyka, że radni otrzymywali wcześniej i tak będzie.  
 
Radny pan Marek Rutka- przypomnę, że jak był pan przewodniczącym to taka sama sprawa była z 
panem Zgodą który miał przedstawić sprawozdanie i nie został dopuszczony do głosu.  
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Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Antoni Śliwiński- brałem udział w festynie w Gogolicach. Mieliśmy 
kontrole z Urzędu wojewódzkiego w sprawie skarg i wniosków było jedno zastrzeżenie, brak 
informacji, kiedy przyjmuje przewodniczący rady i radni mieszkańców w sprawach skarg i wniosków i 
zostało to już wykonane. Drugie pismo, jakie dostaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego to Rady Gminy 
otrzymały nowe kompetencje o ochronie przyrody Rady Gmin mogą ustanawiać formy przyrody. 
Wpłynęła również skarga na bezczynność administracyjną na OPS uruchomiłem procedurę 
sprawdzenia czy ona jest zgodna z literą prawa złożona i zostanie to rozpatrzone. wpłynęła również 
skarga na Zastępcę Burmistrza wczoraj ale myślę, że niewłaściwie i porozmawiamy z Panią mecenas.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jest ponowna skarga na OPS i trzeba było to również sprawdzić. 
Ta skarga mówi o artykułach prawnych i wówczas należało by uciąć sprawy skarg na OPS a tak 
będziemy zajmować się tym co chwila. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- jest to skarga o umorzenie w całości bądź w części należności 
alimentacyjnych do miesiąca organ właściwy powinien dać odpowiedz i uzasadnić od strony prawnej 
to w poniedziałek czy wtorek mija termin. Ten pan prosił żeby o tym poinformować na sesji. 
Wprawdzie skarga nie była adresowana do Pana o telefonii komórkowej na ul. Dworcowej i 
wstrzymania decyzji Burmistrza w tej sprawie. A jeszcze wpłynęły do Pana Biura Rady wnioski i o 
nich pan nic nie mówi. 
 
Przewodniczący obrad- nie dotarły te wnioski.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- odpowiem panu Kazimierzowi po przerwie. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura rady nie wpłynął 
 
  
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący obrad- do Biura rady nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania wobec tego czy są 
one teraz na sesji? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- kieruje zapytania do pana Burmistrza o dotyczy ono zmiany tej 
działki z Nadleśnictwem w najbliższym czasie miała być dokonana ta zamiana. Stan oczyszczalni 
ścieków jest tragiczny członkowie komisji byli tam ale żadnych wniosków nie ustalono a sprawa jest 
poważna. Urządzenia są całkowicie zniszczone a jeśli dojdzie do awarii to wówczas zamknął nam 
oczyszczalnię. Jakie podejmowano czynności aby temu zapobiec potrzebne są duże środki 
inwestycyjne. Jakość wody w kranach też jest kiepska i od wielu lat o tym mówię i przypominam. Jest 
to woda manganowo-potasowa należy myśleć o inwestycji. W sierpniu badania sanepidu wykazały 
przekroczenie norm w zakresie pierwiastka manganu. 
 
Radny pan Marek Rutka- akcja żniwa jest zakończona mieliśmy duże utrudnienia w dojazdach do pól 
są drogi nieodkrzaczane i czy w tym roku planowane są jakieś inwestycje.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- czy pracownicy robót publicznych mogą liczyć na nagrody za 
wykonanie dużych prac remontowych w gimnazjum.  
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Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu V. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój 
za I półrocze 2009r. 
 
Informację przedstawił skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to przedstawione zarządzeniem 
zestawienie jest wydatków i dochodów zostało to omówione dokładnie na poszczególnych komisach 
przedstawił pan Burmistrz na podstawie zarządzenia które jest załącznikiem nr 5 do niniejszego 
protokołu.  Zagrożenie będzie w jedynym tytule dochodów szukamy obniżek w wydatkach 
majątkowych przy przetargach. Również w urzędzie są prowadzone oszczędności na płacach. 
Dochody budżetu to nie tylko dochody własne, ale też subwencja i dochody z zadań własnych. 
Wykonujemy zadania w OPS czyli zasiłki rodzinne okresowe i stałe i wydawanie dowód osobistych. 
Duże zagrożenie to wod-kan przejęliśmy zakład bez urządzeń i na razie musimy do wszystkiego 
dokładać. Budżet jest dobrze prowadzony a wykonanie idzie zgodnie z planem.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- czy w budżecie były przewidziane środki na podwyżki dla 
pracowników Urzędu ile procent i czy zostały zrealizowane. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- podwyżki są uwzględnione zawsze zdążają się odprawy 
emerytalno -rentowe na razie do tej pory są zaoszczędzonymi pieniędzmi możemy nie przekroczyć 
deficytu a państwo mnie krytykowaliście za zaciągnięcie kredytu bo nie wykonamy zadań 
inwestycyjnych. Zadłużenie z kredytu wynosi 910 800 zł. był to kredyt wzięty na halę.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- oszczędzać na swoich pracownikach a podwyżka miała być w 
granicy 3,9%, a rozpiętość w poborach jest poważna.  
 
Radny pan Marek Rutka- czy wyłoniono Bank z którego weźmiemy pożyczkę i na jaki procent? 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- był jeden bank spółdzielczy z Trzcińska i procent to 7,8%. 
Jak w grudniu zabraknie pieniędzy w budżecie to ja do pana nie pójdę mam prawo dyscyplinować 
środki i to robię. 
 
Do punktu VI. Informacja Przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonej kontroli. 
 
Protokół kontroli przeczytał przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkwoski- 
protokołów stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- sprawa jest poważna bo dotyczy konkretnych osób po pierwsze 
stwierdzam, że uchwała jest nie do przyjęcia i kontrola również. Kolejna sprawa to tryb prowadzenia 
kontroli był niewłaściwy i nie do przyjęcia podopieczna nie uprzedzono o kontroli. Krótko mówiąc 
stawiam wniosek o odwołanie pana Radnego Kwiatkowskiego z funkcji przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej.  Protokołów i uchwała zawiera tylko lapsus. 
 
Radny pan Marek Rutka- uważacie że skarga jest niezasadna a pani na którą była skarga już nie 
pracuje. 
 
Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski-  nie poszliśmy sami na własne 
życzenie tylko kierowniczka wyznaczyła osobę z która poszliśmy. A Pani ta zwolniła się sama. 

 5



Radny pan  Kazimierz Sandulak-  dlaczego nie przeprowadzono rozmowy z panią Jaćkiewicz. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- czy osoba która pisała skargę czy była rozmowa z nią. Nie ma 
podpisu jest napisane nazwisko a nie ma podpisu. 
 
Przewodniczący obrad- to otrzymaliśmy od Urzędu Wojewódzkiego i należało to rozpoznać i 
zakończyć.  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  należało to rozpatrzyć tylko należało rozmawiać z Panią, której 
widnieje nazwisko. Neguje to, że tam nie ma podpisu tej Pani. Należało zapytać się czy ta Pani pisała 
ta skargę i wówczas jak by napisała oświadczenie to wówczas nie trzeba by było rozpatrywać.  
 
Radny pan  Ryszard Myka- kto dał zgodę na wykonanie tej kontroli dla komisji rewizyjnej. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  my daliśmy i ja nie neguję kontroli. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
O godzinie 1424- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 1438- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu VII.1. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 
gminy Trzcińsko-Zdrój na działalność  Ośrodka Pomocy Społecznej ( druk nr 
XXXIV/358/09) 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- ja w kwestii formalnej to sesja decyduje o zasadności tej skargi. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 7– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymało się – 5 osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/358/09 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.2. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 
XXXIV/359/09) 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to nieruchomość przy ul. Sienkiewicza jest sprzedaż 
wskazana ze względów estetycznych oraz zgodnie z kierunkiem studium zabudowań. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/359/09 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia 
Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój nieruchomości (druk nr 
XXXIV/360/09) 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała wynikająca z poprzednich uchwał, które 
wskazywały na wykonanie planu zagospodarowania wykupu działki pozwoliłby na równomierny 
podział działek i pozwoliłoby to na dokończenie zamiany działek właściciele działek zaproponowali 
żebyśmy kupili za 100 000 zł i wówczas możemy zacząć przeprowadzać procedurę sprzedaży. Jak nie 
otrzyma akceptacji tej uchwały to wówczas poinformuje, że Rada nie wyraziła zgody i wówczas 
będzie inne postępowanie a mianowicie takie, że wykupienie tylko odcinka jaki ma być przeznaczony 
na drogę. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była na komisji głosy były 
równo rozłożone 4 za i 4 przeciw. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka- w jaki sposób gmina pozyskała wcześniejsze działki. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- byliśmy właścicielem. 
 
Pan Piotr Bugajski- kierownik referatu- te nieruchomości te cztery działki Gmina nabyła, gdy weszła 
ustawa o komunalizacji działek a w spodku była działka prywatna naszych działek jest cztery a z 
całego kompleksu powstanie 16 działek po osiem z każdej strony. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 4– głosy 
- przeciw- 7- głosów 
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- wstrzymały się – 2 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została podjęta większością głosów. 
 
/projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenie usług 
Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju (druk nr XXXIV/361/09) 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to nawa uchwał w sprawie opłat i dzieci przebywające w 
przedszkolu do 5 godzin byłby nieodpłatne a za kolejne godziny należy zapłacić i w tej chwili była 
odpłatność była 120 zł i teraz byłby wzrost o 8,88zł po poprawkach pana Krzemińskiego. Skutki 
finansowe to w skali roku dołożyć około 5 tys. zł do przedszkoli w Góralicach będzie tylko filia 
przedszkola i tam nie będzie z tego tytułu opłat.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- przeciw – 2 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/360/09 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko-Zdrój w latach 2009 i kolejnych. (druk nr 
XXXIV/362/09) 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona przesunięć związanych z tym, że jedno z zadań 
planowanych nie zostanie zrealizowane i uważamy, że należy przesunąć środki na inne zadania i 
przesunąć 29 280zł na przeniesienie zbiornika z Góralic do Gogolic i przesunąć na zadanie dotyczące 
przebudowa budynku rozlewni w celu przygotowania dokumentacji na mieszkania socjalne. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jaka suma przy przebudowie byłej rozlewni wód gazowanych i 
czy będziemy mieli zabezpieczenie środków i skąd je pozyskamy. Drugie pytanie czy była robiona 
analiza czy koszt przebudowy rozlewni nie będzie o 30% wyższy niż budowa pomieszczeń socjalnych 
na czystym placu. Czy jak sprzedamy to za 100 tys. zł to koszt budowy byłby niższy to była 
przemysłowa budowa. Tam są żelbetonowe fragmenty czy Gmina to udźwignie bo jak będziemy mieli 
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zaciągnąć kredyt to będzie to wrzucone w błoto to może lepiej zrobić plac zabaw dla dzieci w 
Trzcińsku.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nie wzięło się to z nikąd i każda Gmina jest zobowiązana 
posiadać mieszkania socjalne jak są wątpliwości, to to zadanie pozwoli rozwiać wątpliwości. Te 
pieniądze mają być na inwentaryzację tego budynku i pozwoli to wyjaśnić sytuację. Ja nie podejmuje 
decyzji bez analizy. Wzięło się to stąd że na mieszania socjalne możemy pozyskać pieniądze i takie 
zadania będę robił w ty celu. Jak wszyscy wiece w budynku Ratusza były biura na strychu, ale one tam 
nie mogą być i tam trzy biura kosztowałby w granicach 500 tys. zł. i też o tym myślę żeby przenieść 
OPS na dworcową i nasi pracownicy by przeszli do tamtego budynku nas nagli sytuacja rozwiązania 
tego w Urzędzie. W czasie remontu można było to tak prowadzić, ale teraz należy to rozwiązać. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- jest osoba zaangażowana we wstępną decyzję wraz z 
inwentaryzacją i ta osoba ma za zadanie sporządzenie inwentaryzacji i osoby publicznej. Wiemy, co 
się stało w Kamieniu Pomorskim. Jak wstępna ocena nie da nam pozwolenia to wówczas tego nie 
robimy. Gmina Chociwel zrobiła projekt i dostał dofinansowanie 80% na budownictwo socjalne i 
zmiany sposobu użytkowania obiektów. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- mamy w Gminie problem ze ściągalnością za czynsz gdy 
będziemy mieli mieszkanie socjalne to wówczas taka osoba będzie płaciła żeby nie pójść. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- ci co nie płacą maja zniszczone mieszkania i otrzymają w 
nagrodę nowe mieszkania i jak my kupimy kontener za 8 tys. zł i postawimy w Chełmie to wówczas to 
będzie straszak. A tu ma być socjalne i wobec powyższego po co ta uchwała o 30tys. zł jak potrzeba 
jest sześć. A chodzi o to żeby to robić.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 4– głosów 
- przeciw- 2- osoby 
- wstrzymało się – 7 osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/361/09 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 (druk nr XXXIV/363/09) 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- dochody budżetu zwiększamy i też zdejmujemy dotację 
rozwojowa 123 tys. zł na ul. Mickiewicza i są to zmniejszone wpływy z podatku od osób fizycznych 
wydatki Gminy na realizacje zadań inwestycyjnych zwiększamy wydatki na zadania bieżące Gminy. 
zwiększamy na wod.-kan na materiały, na energię i na fundusz remontowy kwotę 5 200 zł. 
zwiększamy dotację dla TCK bo oni częściowo organizowali Dni Trzcińska. Zwiększamy wydatki 
związane z rozliczenie funduszu socjalnego. Mamy też zwiększenia za osoby z naszej Gminy za pobyt 
w DPS.   
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Radny pan Marek Rutka- czy firma Goleniowa lub Cegiełka zwracały się o dotacje dla wody. myślę, 
że nie tłumaczono nam, że to będzie najlepsza forma a teraz trzeba dołożyć do kanalizacji i teraz cała 
wspólnota Gminy powinna dołożyć do Urzędu i dlaczego ja nie otrzymuję tej dopłaty do spółdzielni a 
tu muszę dołożyć do wody którą spożywacie w Trzcińsku. Należy zacisnąć zęby i zakład musi sobie 
radzić i nie możemy ciągle do nich dokładać. Takie tłumaczenie, że nie mamy śrubokręta jest to 
nieuczciwe wobec mieszkańców Stołeczna, Piaseczna Góralic. Stawiam wniosek by te wydatki 
wycofać z tej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- stawiam wniosek o wycofanie kwot dotyczących wod-kanu  
 
- za- 4- osoby 
- przeciw- 6- osób 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- mówienie o stratach po czterech miesiącach gdzie przyjmuje się 
zakład z ludźmi to w ciągu dwóch lat powinno się wyposażyć i nie dokładać później od 16 lat nie było 
wymienione złoże na wodzie i gdyby ten zakład był zakładem gospodarki komunalnej to nie było by 
problemu. A one zostały wydane i ich nie ma. To będzie zakład dochodowy, ale dopiero później. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- nie było wniosku skarbnika o zwiększenie w tym dziale bo 
była okazja że jak Gmina przejęła wodę i należało wówczas przyjąć stawkę za wodę zwiększoną. 
Goleniów odszedł i odszedł abonament i te przedsiębiorstwa wykorzystywały to na zakup pewnych 
rzeczy.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się – 3 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/362/09 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII.7. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. 
(druk nr XXXIV/364/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz nie morze przejąć żadnej nieruchomości bez 
upoważnienia Rady jest to działka Parku Dworskiego otoczona murem i żeby to móc robić to musi 
być nasza własnością. Wnosimy o wyrażenie zgody na przejęcie tej nieruchomości. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/363/09 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII.8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 
XXXIV/365/09). 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to działka położona w obrębie 4 przy ul. Chojnickiej jest 
ona w miejscu byłych stodół bo wówczas może zmieni się tam wizerunek miasta. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXIV/364/09 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- odpowiem na pytania w sprawie działki zmiany z 
Nadleśnictwem nie podejmuję decyzji pochopnie przed zamianą tej działki postanowiłem dokonać 
rozeznania abym miał ekspertyzę dotyczącą wykorzystania działki. Druga sprawa telefonia to 
Burmistrz wstrzymał i rozpoczął procedurę konsultacji mieszkańcy nie mieli podstaw prawnych do 
prowadzenia konsultacji. Stan oczyszczalni ścieków i wodociągów to powiem, że tak jak już 
wspominaliśmy, otrzymałem sygnał, że pracownicy do tej pory milczeli a teraz mówią, że 16 lat nie 
było wymieniane złoże. Jak wspominałem to zrobimy raport stanu faktycznego jaki jest i będziemy 
podejmować działania wspólnie. Nie jest to tylko w Trzcińsku. Drogi gminne zostanie panu 
odpowiedz udzielona. Czy pracownicy mogą liczyć na nagrody, zarówno w Urzędzie czy OPS które 
pracowały do 22 godziny jest tylko jedna kwestia to pieniądze. Jak mówicie o niepotrzebne 
wydawanie pieniędzy przecież wykonywali swoją pracę i przemyślimy i znajdą się pieniądze to 
wówczas to zrobimy.   

 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- zdarzają się przekroczenia na wodzie i w lipcu były badania i 
wszystko było dobrze. A teraz naprawiamy, nie jest to zależne ode mnie, są złoża kiepskie. Może być 
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tak, że próbki są pobierane w określonych miejscach i kran w mieszkaniu powinien być 
zdezynfekowany nie ma tego na punktach poboru przy ujęciu. Problem istnieje my sporządzimy raport 
i zostanie przekazany na Biurko. Jeśli chodzi o drogi dojazdowe do gruntów rolnych. To Radni 
głosowali żeby zdjąć z budżetu zadanie dofinansowane z Urzędu Marszałkowskiego i dobrze by było 
żeby w budżecie na 2010 roku wyznaczyć kolejne drogi.  
 
Radny pan Marek Rutka- pan Marek owszem głosował a jak pana Marek głosuje to niewiele to 
zmienia. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- mam pytanie, bo my kupiliśmy pola i teraz okazuje się, że my 
nie mamy ekspertyzy czy my to zamienimy i ja jestem zaskoczony wydaliśmy pół miliona złotych. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotychczas ekspertyza była, że na gruntach znajdują się złoża 
borowinowe a ja chce wiedzieć czy będę mógł to wydobywać. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jestem zszokowany to są pieniądze podatnika. Mamy pole. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- mamy pole a ja czekam na ekspertyzę. 
 
Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
 
Mieszkaniec wsi Chełm Górny pan Sołtys- chce zapytać o drogę powiatową od skrzyżowania do 
kopalni kruszywa. Bo dostałem odpowiedz w sprawie drogi od powiatu. Miała być wysypana 
piaskiem na dziury to tylko zostaną wydane pieniądze. Ja dostałem pismo od Starostwa Powiatowego 
są to kpiny tak człowieka traktować a dotyczy to każdego kto jeździ tam drogą. A jeździ tam autobus 
szkolny. Jest to dla społeczeństwa jeździ tam kilkadziesiąt dzieci w autobusie. Drugie pytanie jest 
droga Chełm Górny Gogolice oczyścili krzaki ale zostawi i to tak wysoko że można tam przebić koło. 
Ja dla własnego bezpieczeństwa bym autobusu tam nie puścił. Jak będzie ze zbiornikiem na terenie 
Chełmu Górnego słyszałem o programie restrukturyzacja i renowacja wsi po PGR. Kanalizacja 
przyjmie od 40 lat jest to nie ruszane. Może należy wziąć kredyt i to zrobić. o bezpieczeństwu ruchu 
mówiłem dyrektorowi zarządzania. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- byłem z panem na Sesji w powiecie i tam załatwiłem panu głos 
i pan dzisiaj pomylił sesję bo to jest wszystko do Starostwa Powiatowego ja z panem udam się  na 
sesję Rady powiatu a jeśli weźmie pan swojego sołtysa to może jeszcze będzie lepiej. Jestem pełen 
podziwu za zaangażowanie. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- aby pomóc panu Sołtysowi to wyjdzie pismo z naszego działu 
ze starostwa  i o oznakowanie tego zakrętu dla zwiększenia bezpieczeństwa o ograniczenie prędkości. 
Jeśli chodzi o kanalizację to pan wie że ona się zatyka ale my to ostatnio przepychaliśmy i my 
zatrudnimy projektanta by wykonać zwiększenie jego pojemności lub rozsączkowanie to jak w 
przydomowej oczyszczalni.  
 
Mieszkaniec wsi Chełm Górny pan Sołtys- jest w Chełmie Dolnym jest działka na plac zabaw i 
boisko i tam wcześniej jest zabrana przez panią Chyczewska działka i może należy to zmienić  
odebrać działkę wewnątrz wioski. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Pani Hyczewskiej nie możemy zabrać bo nie jest to nasze wy 
macie radę sołecką i ustalcie to na miejscu i wy ustalcie jaką działkę chcecie.  
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Radny pan Marek Rutka- w Chełmie Górnym wywóz nieczystości jest zbyt mały. Mieszkańcy 
podpisali umowę i płaca za to a nie jest to opróżniane. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- Burmistrz podejmie działania do przeprojektowania tego. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- czy coś panu wiadomo o Fladze Europejskiej. Bo zgromadzenie 
Rady Europy wyróżniło dwa Polskie Miasta w temacie współpracy europejskiej i było to miedzy 
innymi Trzcińsko. Działania Polskich miast są rozważane na forum Rady Europy.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- było to związane z wypełnieniem wielu dokumentów chciałem 
to powiedzieć na końcu w Internecie jest napisane i cieszymy się bardzo. Jest to zasługa miedzy 
innymi tych osób z Holandii. 
 
Sołtys sołectwa Górczyn pan Roman Sieńczak- mam wniosek o oczyszczenie dróg Górczyn Dolny i 
Górny i są krzaki już prawie na drodze a jak się to wykonuje to pnie tych krzaków należy zrobić jak 
najkrótsze i proponuję by zrobić to już by sobie to zaplanowali bo później wychodzi, że nie mają w 
planie i wówczas tego nie robią.  
 
Radny pan Marek Rutka- może należy zrobić uchwałę inicjująca w sprawie dróg powiatowych, ze 
działania są nie takie jak być powinny Mozę należy zaprosić ich na komisję i należy to zrobić dzisiaj 
rozmawiałem z panem Durmą i on nic nie chce powiedzieć. Nie mogłem się połączyć z człowiekiem 
który jest nad nim nie jest dobrze w sprawach dróg należy tam monitować często bo jak jest źle to nie 
można mówić, że jest to starostwa bo wówczas to i tak jest na naszym terenie. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- należy upoważnić dwie czy trzy osoby z Rady dać delegację i 
należy tam pojechać i monitować.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  nie chciano dopuścić sołtysa do głosu i pan Paulski powiedział, 
że pan Sołtys mówi moim głosem. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu X. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 16 02 – Przewodniczący obrad zamknął XXXIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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